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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte 1 999- 04-1 4.

Närvarande:

samt suppleanten:

s 1.

Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Bo Larsson

- Ordforande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och forklarade
öppnat.

s2.
- Föregående mötes protokoll nr. 1-99 godkändes. Detta kommer att anslås i

miljöbodarna!

s3.

s5. .'

- Peter Haglund meddelade att lokal för årets stämma är bokad för den 27 ma1kl.
1 9.00 i Brandthovdaskolans matsal.

- Ordf. Magnus Månson informerade om situationen kring miljöbodarna.
- 4 miljöbodsansvariga är utsebda - en per gårdl
- Vad gäller arbeten med och kring miljöbodama återstår ännu ett antal punkter som
finns listade och överenskomna med entreprenören. Utöver de punkter som entre-
prenören skall åtgärda, återstår ett antal punkter där arbetsgruppen kommer att
infordra offerter för aktuella arbeten.

- Tyvärr måste konstateras att vi inte förskonats från klotter på miljöbodarna. Två
polisanmålningar är gjorda till Närpolis Öst, dit nyanmåtningar skall ske. Den som
uppmärksammar klotter är fri att anmäla detta!

- Till miljöbodarna kommer att inköpas 4 st vardera av stegplattformar, sopborstar
och skyfflar.

- Magnus informerade att Teknik och ldrott har tagit ned tre st tråd åt Samfälligheten ( en
dubbelbjörk på kommunens mark väst om Bronskittelgatan, resp de två lönnarna
närmast infarten till garageplanen Kantyxgatan/Bårnstensgatan) De två lönnrötterna
skalltas bort så snart tjälen gått ur marken.
-Sekr. Peter Haglund rapporterade att åtgärd på vårt kablel-TV-nät har gjorts två gånger
under vintern. Båda gångerna har felet varit i kopplingsplint på Bronsnålsgatan. Det har också
framkommit att ett flertal grannar under en längre tid har haft intermittenta störningar iTV-bilden,
speciellt på 4:an. Det beslöts att föreningen måste spåra och åtgärda orsaken till detta. Peter
meddelade att reparatör från AVC är inkallad och sedan tidigare insatt i föreningens system.
- Underlag för ROT-avdrag för byggarbetskostnader som föreningen ådragit sig, är
utsända till medlemmarna. Detta avdrag kan kombineras med privata avdrag för
motsvarande.
- Peter Haglund kommer att göra en uppställning av beteckning och typ av färger för
våra husen inom föreningen. Denna skall sedan kopieras och distribueras till alla boende
för insättning i huspärmen.

s4. Ekonomin
- Kassör Erik Wredling meddelade att resultatet i bokslutet för 1998 blev ett kraftigt underskott.
Detta är dock väsentligt lägre än prognostiserats, huvudsakligen p.g.a. lägr-e värme-,
vatten och reparationskostnader än vad som budgeterats.
- För innevarande år har kostnaden för värme under januari och februari varit högre ån -98.
Dessutom har Västerås Energi & Vatten ändrat om taxesystemet så att den rörliga kostnaden
är 3oo/o högre än tidigare, emedan den fasta avgiften är sänkt.
- Erik redogjorde i korthet för den preliminåra budgeten för 1999, som visar en omsättning -
inklusive sopavgifter- på ca. 1,75 mkr
Styrelsen godkände och fastställde den preliminära utgifts- och inkomststaten för 1999. Denna
motsvarar oförändrade kvartalsavgifter om 3500:- resp. 3460:- för alla 4 kvartalen under året.
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- Styrelsen har inga propositioner för årets ståmma. Under övriga frågor kommer dock
att tas upp frågan om erbjudande från WS-entreprenör att göra en genomgång och
trimning av vårt värmesystem. Under övriga frågortill årets stämma beslöts även att
infoga frågan om att göra en förnyad inspektion av husgrunderna. Protokollsunderlag
för detta tas fram av styrelsen.

- Från medlemmar har inkommit 4 st motioner som hår kommenteras av styrelsen.
1) önskemål från medlem att föreningen inköper en kompostkvarn.
Sfyre/sens kommentartill motionen är att tidigare genomgång av denna fråga har
givit vid handen ett avböjande. Då inga avgörande nya aspekter har framkommit
är styrelsens rekommendation att kompostkvarn ej anskaffas.
2) Motion från medlem om biltvätt på gårdsgatorna.
Förslagsställaren föreslår att föreningens medlemmar framgent inte utnyttjar gårds-
gatorna för biltvätt med rengörings- och avfettningsmedel. En sådan aktivitet innebär
att avloppsvatten går orenat rätt ut i Mälaren. Detta är ej tillåtet.
SSrelsens kommentartill detta är att inget nytt har framkommit som innebär att
föreningen kan annat ån rekommendera att gårdsgatorna ej används för biltvätt,
vilket dessutom innebär att gatorna blir blockerade för en kortare eller längre period.
3) Motion från två medlemmar för förändring av snörcijningsrutinen på
garageplanerna.
Förslagsställarna önskar en snabbare utryckning av snörojare efter snöfall.
Sfyre/sens kommentartill detta innebär att styrelsen arbetar fram ett upphandlingsunder-
lag för alternativt snörojningsavrop, och att stämman beslutar om ett årligt kostnadstak
för ett sådant alternativ. Om det inte är möjligt att underskrida detta tak fortsätter vi
med gamla rutinen för snörojningsavrop.
4) Ett antal grannar har ondgjort sig över den dåliga beläggningskvaliteten resp.
besvärande och furlig trafik på våra gårdsgator.
Man önskar att styrelsen kontaktar kommunen angående underhåll av gårdsgatorna
resp. att farthinder placeras på gatorna.
Sfyrelsens kommentarär att eftersom våra gårdsgator är Kommunens egendom är detta
inte en styrelsefråga men skulle exempelvis kunna drivas via en arbetsgrupp utses av årsmötet.

- Valberedningen uppmanas att se till att deras arbete slutförs i god tid till stämman. Samman-
kallande för året är Bemt Nordqvist.
- Besiktning av föreningens egendom kommer att utföras av styrelsen sönd. 2 ma1kl. 09.00.

S 6. Ovrigt
- Erik Wredling informerade om att ny åkgräsklippare är under upphandling. Den nya
klipparen skall vara enkel att rengöra under klippbordet.
- En "vass" uppmaning riktas till de radhusägare som klipper sina häckar som vätter ut
mot gång- och cykelbanorna. Se tillatt sopa upp allt häckklipp då de små sylvassa
taggarna från Amerikanska Hagtornen är förödande för fööipasserandes cykeldäck
- Det är inte tillåtet att använda föreningens plank, väggar eller dönar för privat annonsering.
Detta har på sistone blivit allt vanligare och måste upphöra. Våra lokala annonsorgan har
billiga och effektiva lösningar för sådant.

s7. Nästa möte

Avslutning

- Nästa möte bestämdes till 27 maj.

-Ordförande Magnus Månson
slutat"

Västerås 99-04 -14

s8.
tackade för visat intresse och förklarade mötet av-

Justeras:


